
 

 
In de samenwerkingsafspraken, die zijn vastgesteld in 2021, is afgesproken dat het 
MRA Bestuur ieder jaar komt met een voortgangsnota en deze ter wensen en 
opvattingen verstuurd naar alle deelnemers. De voortgangsnota heeft als doel om 
het gesprek te faciliteren tussen raads- en Statenleden en het eigen college. De MRA 
Raadtafel is meegenomen in de vorm en opzet van dit stuk door middel van een 
gevraagd advies vanuit het MRA Bestuur over de voortgangsnota in de vergadering 
van 14 maart 2023. Later is er nogmaals over de voortgangsnota, en specifiek over 
het bijbehorende traject van wensen en opvattingen, gesproken bij de adviezen 
vanuit de MRA Raadtafel over de evaluatie van de implementatiefase van de 
samenwerkingsafspraken op 14 juni 2023.  
 
Inmiddels zijn er drie voortgangsnota’s verschenen en worden er in toenemende 
mate vanuit raads- en Statenleden vragen gesteld over het traject van wensen en 
opvattingen bij de voortgangsnota. Het stuk bevat grotendeels informatie die 
terugblikt op het voorgaande jaar, waardoor dit zich nauwelijks leent voor het geven 
van wensen en opvattingen. In de praktijk kiezen deelnemers er nu regelmatig voor 
om de voortgangsnota alleen ter kennisname in de gemeenteraad of Provinciale 
Staten te agenderen. Daarnaast vindt het gesprek met het eigen college maar in 
beperkte mate plaats. Het doel van de voortgangsnota is juist dat de signalen die nu 
richting het MRA Bestuur worden gegeven met het eigen college worden besproken.  
 
Tegelijkertijd heeft de MRA in het afgelopen jaar voor het eerst een jaarverslag 
gepubliceerd in de vorm van een online magazine. Dit jaarverslag overlapt voor een 
groot deel met de informatie uit de voortgangsnota, maar de wijze waarop deze 
wordt gepresenteerd verschilt.  
 
Het MRA Bestuur wil op basis van de bovenstaande ontwikkelingen wijzigingen 
doorvoeren in zowel de vorm als het proces van de voortgangsnota. Daarom willen 
wij uw Raadtafel een gevraagd advies vragen over de wijzigingen in de vorm van de 
voortgangsnota. Het MRA Bestuur is van mening dat de vorm van het jaarverslag 
aantrekelijker en aansprekender is dan die van de voortgangsnota. Het MRA Bestuur 
wil daarom de volgende wijzigingen doorvoeren: 
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A) Vanwege de feitelijke en terugblikkende aard van de informatie uit de 
voortgangsnota leent dit documenten zich nauwelijks voor een traject van 
wensen en opvattingen. Daarnaast wil het MRA Bestuur meer recht doen 
aan het oorspronkelijke doel van de voortgangsnota, namelijk het gesprek 
faciliteren tussen de gemeenteraad/Provinciale Staten en het eigen college. 
Daarom zal vanaf komend jaar bij de nieuwe versie van de voortgangsnota 
geen wensen en opvattingen meer worden uitgevraagd vanuit het MRA 
Bestuur. De nieuwe vorm van de voortgangsnota wordt nog steeds ieder jaar 
gedeeld met alle deelnemers en de gemeenteraad of Provinciale Staten kan 
zelf kiezen of zij dit actief willen agenderen. 

B) Vanwege de overlap aan informatie en de aantreklijkere vorm van het 
jaarverslag wordt de voortgangsnota samengevoegd onder de naam 
‘jaarverslag’. Deze zal worden gepresenteerd in de vorm van het online 
magazine. Het jaarverslag is dit jaar geschreven als een laagdrempelig 
document om aan een breed publiek te laten zien waaraan binnen de MRA 
samenwerking wordt gewerkt. Bij de samenvoeging zullen alle afspraken die 
gemaakt zijn over de inhoud van de voortgangsnota in stand blijiven. Dit zijn 
zaken als een overzicht van de realisatie van de begroting, een aantal 
concrete bespreekpunten naar aanleiding van de behaalde resultaten en het 
inzichtelijk maken van wat dat jaar niet is gelukt. Dit jaarverslag dient nog 
als middel voor het faciliteren van het gesprek tussen de gemeenteraad en 
Provinciale Staten en het college, maar tegelijkertijd ook als 
informatiedocument voor een breder publiek. Daarnaast zal dit online 
magazine worden aangepast naar de nieuwe vorm van de MRA Agenda. 
Hierbij komt inzicht in de voortgang van de verschillende acties uit het 
Meerjaren Uitvoeringsprogramma. 

C) Het MRA Bestuur vraagt bij de eerste versie van het online jaarverslag een 
advies van de MRA Raadtafel. Hierbij zal de vraag worden gesteld of de 
nieuwe vorm voldoet aan de verwachtingen van de MRA Raadtafel.   

D) Het MRA Bestuur zal, bij de evaluatie van de samenwerkingsafspraken in 
2027, de desbetreffende passages in de samenwerkingsafspraken aanpassen 
conform de nieuwe afspraken. 
 

Namens het MRA Bestuur, 
 
Arjen Gerritsen 
Stephanie Onclin 
 



 

 
 


